

Côte D'Ivoire - projet de développement.



Ivory Coast - development project.

Nous invitons et nous installons les entreprises qui ont des projets industriels à venir se développer sur le sol africain.

Les projets industriels seront accueillis avec plaisir par le gouvernement.

Les entreprises seront dans la zone franche avec une exonération fiscale totale.

La côte D'Ivoire est en ce moment en pleine évolution et l'avenir économique dans les prochaines années se jouera en Afrique.

We invite and install companies that have industrial projects to develop on African soil.

Industrial projects will be welcomed with pleasure by the government.

Companies will be in the free zone with full tax exemption.

The Ivory Coast is currently undergoing rapid change and the economic future in the coming years will be played out in Africa.

We remind you that opening a file with us must necessarily obtain the validation of our compliance service managed by Covaxan.

